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Protokół Nr 21/20 z dnia 30 września 2020 roku 

 

z posiedzenia połączonych stałych Komisji Rady Miasta Grajewo tj.: Komisji Budżetu, 

Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Komisji Spraw Społecznych, odbytego w dniu                            

30 września 2020 roku. Miejsce posiedzenia - Miejsce posiedzenia - sala widowiskowa 

Grajewskiego Centrum Kultury w Grajewie.  

OBRADY transmitowane.  

Posiedzeniu przewodniczył – Pan Daniel PURWIN – Przewodniczący Komisji Gospodarki 

Komunalnej Rady Miasta Grajewo.    

Godz. rozpoczęcia – 9.00 

Godz. zakończenia – 11. 35 

Stan liczbowy członków Komisji – 18 radnych 

Obecnych – 18 radnych 

W posiedzeniu udział wzięli radni/członkowie trzech Komisji w składzie:  

1.Pan Babul Tomasz 

2. Pani Aneta Ewa Chrzanowska 

3.Pan Ciechanowicz Andrzej 

4.Pani Jagielska Henryka 

5.Pani Julia Klaudia Ksepko- Kurkowska 

6.Pani Elżbieta Nietupska 

7.Pan Niewiarowski Andrzej  

8.Pan Obrycki Paweł 

9. Pani Opara Anna 

10.Pan Paszkowski Piotr 

11.Pan Purwin Daniel 

12. Pan Purzeczko Krzysztof   

13.Pan Siejda Tomasz 

14.Pani Agnieszka Siwik- Karwowska 

15.Pan Skawski Arkadiusz Zbigniew 



16.Pani Stefańska Monika 

17.Pan Mariusz Wielgat 

18. Pan Paweł Filip Zalewski 

/Lista obecności stanowi Zał. Nr 1 do prot./. 

Goście: / Wg listy obecności stanowiącej Zał. Nr 2 do prot./   

Ad 1 

/-Otwarcie posiedzenia/. 

Przewodniczący trzech stałych komisji :  

1/ Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Komisji Budżetu RM 

2/  Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM 

3/  Daniel Purwin–  Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej  RM 

 spośród siebie wyłonili na przewodniczącego obrad: 

Daniela Purwina– Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej RM  

Pan Daniel Purwin  – Przewodniczący Obrad  

Dokonał otwarcia posiedzenia połączonych Komisji Rady Miasta, witając wszystkie przybyłe 

osoby. Stwierdził, że na stan 18 radnych/członków trzech Komisji, aktualnie                      

w posiedzeniu bierze udział 17 radnych (na podstawie listy obecności), co stanowi                           

o prawomocności obrad ( kworum).  

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz  

Poinformował, że dziś jego obowiązki na komisji i być może częściowo na sesji będzie pełnił  

Zastępca Burmistrza  Pan Maciek Bednarko, ponieważ za 15 minut na tej scenie                           

( za kotarą na łączu wizyjnym) będzie odbywał wizytę studyjną w Norwegii w formie                

konferencji on-line ( za pomocą specjalnej aplikacji), w związku z realizacją Programu „ 

Rozwój Lokalny”. Pokrótce wyjaśnił formułę tej wizyty ( od godz.9.15.do godz.12.15) oraz 

przedstawił jej program. 

  

Ad 2 

/- Przedstawienie porządku obrad połączonych Komisji/. 

/ Zawiadomienie zawierające porządek obrad stanowi Zał. Nr 3 do prot./ 

Zawiadomienie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie Komisji                      

- w wersji elektronicznej (tablety). 

Pan Daniel Purwin  – Przewodniczący Obrad  



Poprzez odczytanie przedstawił proponowany porządek obrad połączonych Komisji Rady 

Miasta:  

Proponowany porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji. 

3. Analiza wykonania budżetu za I półrocze 2020 r. Informacja o sytuacji finansowej 

miasta z uwzględnieniem zaciągniętych kredytów i pożyczek oraz ich spłat. 

4. Ocena ściągalności podatków. Informacja o wysokości umorzonych podatków. 

5. Informacja na temat form działalności miasta w zakresie wspierania uczniów zdolnych, 

w tym stypendia sportowe, mecenat artystyczny. 

6. Informacja na temat realizacji polityki miasta Grajewo względem osób starszych                      

i niepełnosprawnych w 2019 roku. 

7. Informacja dotycząca utrzymania czystości i porządku w mieście. 

8. Parki miejskie - omówienie realizowanych prac pielęgnacyjnych i modernizacyjnych ze 

szczególnym uwzględnieniem „Parku Solidarności”. Ocena stanu estetycznego miasta. 

9. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) nadania statutu Miejskiemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Grajewie;  

b) określenia średniej ceny jednostki paliwa w mieście Grajewo na rok szkolny 2020/2021 

rodzicom, którym przysługuje zwrot kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz 

rodziców do placówek oświatowych;  

c) wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości stanowiących własność miasta 

Grajewo na nieruchomość stanowiącą własność Powiatu Grajewskiego; 

d) pozbawienia kategorii drogi gminnej poprzez wyłączenie jej z użytkowania jako drogi 

publicznej na terenie miasta Grajewo; 

e) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2020 r.;  

f) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2020-2036.  

10. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

11. Sprawy różne. 

12. Zamknięcie posiedzenia. 

Następnie odczytał Wniosek Burmistrza Miasta Grajewo z dnia 8 września 2020 r.                             

w sprawie rozszerzenia porządku obrad o dodatkowy pkt dot. zapoznania Radnych                       

z informacją dotyczącą przyjętych przez Miasto Grajewo działaniach w celu przygotowania 

Kompletnej Propozycji Projektu pn.: „ Grajewo – miasto efektywnie zarządzane i przyjazne 



mieszkańcom” planowanej do złożenia w ramach Programu „ Rozwój Lokalny” – w formie 

prezentacji multimedialnej.  

/ Wniosek stanowi Zał. Nr 4 do prot./ 

Następnie zadał pytanie, czy będą jakieś inne wnioski lub uwagi do przedstawionego 

porządku obrad, a w związku z ich  brakiem zarządził głosowanie imienne w sprawie jego 

przyjęcia.  

Komisje w głosowaniu imiennym przychyliły się do wniosku Burmistrza                           

i podjęły decyzję o rozszerzeniu  porządku obrad  o dodatkowy punkt dot. 

zapoznania radnych z informacją dotyczącą przyjętych przez Miasto Grajewo 

działaniach w celu przygotowania Kompletnej Propozycji Projektu pn.: „ 

Grajewo – miasto efektywnie zarządzane i przyjazne mieszkańcom” 

planowanej do złożenia w ramach Programu „ Rozwój Lokalny” – w formie 

prezentacji multimedialnej -jako pkt „3” 

Komisje przyjęły przedstawiony porządek obrad połączonych Komisji- wraz                     

z przyjętym wnioskiem. 

/ głosowanie:   17 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się, brak głosu -0, nieobecni 

- 1/ 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 5 do prot./ 

Pan Daniel Purwin  – Przewodniczący Obrad  

Podał wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji przyjętego porządku obrad. 

Porządek obrad – po zmianach: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji. 

3.Zapoznanie się z informacją dotyczącą przyjętych przez Miasto Grajewo 

działaniach w celu przygotowania Kompletnej Propozycji Projektu                         

pn.: „Grajewo – miasto efektywnie zarządzane i przyjazne mieszkańcom” 

planowanej do złożenia w ramach Programu „ Rozwój Lokalny” – w formie 

prezentacji multimedialnej  

4.Analiza wykonania budżetu za I półrocze 2020 r. Informacja o sytuacji finansowej miasta 

z uwzględnieniem zaciągniętych kredytów i pożyczek oraz ich spłat. 

5. Ocena ściągalności podatków. Informacja o wysokości umorzonych podatków. 

6. Informacja na temat form działalności miasta w zakresie wspierania uczniów zdolnych, 

w tym stypendia sportowe, mecenat artystyczny. 



7. Informacja na temat realizacji polityki miasta Grajewo względem osób starszych                      

i niepełnosprawnych w 2019 roku. 

8. Informacja dotycząca utrzymania czystości i porządku w mieście. 

9. Parki miejskie - omówienie realizowanych prac pielęgnacyjnych i modernizacyjnych ze 

szczególnym uwzględnieniem „Parku Solidarności”. Ocena stanu estetycznego miasta. 

10. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) nadania statutu Miejskiemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Grajewie;  

b) określenia średniej ceny jednostki paliwa w mieście Grajewo na rok szkolny 2020/2021 

rodzicom, którym przysługuje zwrot kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz 

rodziców do placówek oświatowych;  

c) wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości stanowiących własność miasta 

Grajewo na nieruchomość stanowiącą własność Powiatu Grajewskiego; 

d) pozbawienia kategorii drogi gminnej poprzez wyłączenie jej z użytkowania jako drogi 

publicznej na terenie miasta Grajewo; 

e) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2020 r.;  

f) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2020-2036.  

11. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

12. Sprawy różne. 

13. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad3. 

/-Zapoznanie się z informacją dotyczącą przyjętych przez Miasto Grajewo 

działaniach w celu przygotowania Kompletnej Propozycji Projektu                         

pn.: „Grajewo – miasto efektywnie zarządzane i przyjazne mieszkańcom” 

planowanej do złożenia w ramach Programu „ Rozwój Lokalny” – w formie 

prezentacji multimedialnej. 

/ Informacja  stanowi Zał. Nr 6 do prot./ 

wnioskodawca:  Burmistrz Miasta Grajewo 

referują: Zastępca Burmistrza, p. Maciej Bednarko; Edyta Lipowska Inspektor Referatu PŚ 

UM Grajewo 

Pan Daniel Purwin  – Przewodniczący Obrad  

Zgodnie z przyjętym porządkiem obrad otworzył realizację punktu pt.:”Zapoznanie się                       

z informacją dotyczącą przyjętych przez Miasto Grajewo działaniach w celu 



przygotowania Kompletnej Propozycji Projektu pn.: „Grajewo – miasto 

efektywnie zarządzane i przyjazne mieszkańcom” planowanej do złożenia                       

w ramach Programu „ Rozwój Lokalny” – w formie prezentacji multimedialnej.” 

Następnie udzielił głosu sprawozdawcy tematu Pani Edycie Lipowskiej Inspektor                        

Referatu PŚ UM w Grajewie/ Zastępcy Kierownika Zespołu miejskiego ds przygotowania 

Kompletnej propozycji projektu pn.:„Grajewo – miasto efektywnie zarządzane i przyjazne 

mieszkańcom” planowanej do złożenia w ramach Programu „ Rozwój Lokalny”. 

Pani  Edyta Lipowska – Zastępca kierownika  Zespołu miejskiego UM  

W formie prezentacji multimedialnej przedstawiła informację dotyczącą przyjętych przez 

Miasto Grajewo działaniach w celu przygotowania Kompletnej Propozycji Projektu                      

pn.: „Grajewo – miasto efektywnie zarządzane i przyjazne mieszkańcom” planowanej do 

złożenia w ramach Programu „ Rozwój Lokalny”. 

Pan Maciej Bednarko – Zastępca Burmistrza 

Tytułem uzupełnienia pokrótce omówił roczną pracę Zespołu miejskiego ds. przygotowania 

Kompletnej propozycji projektu oraz Zespołu kluczowych interesariuszy (….).  

Pan Daniel Purwin  – Przewodniczący Obrad  

Podziękował sprawozdawcom, a następnie zapytał czy ktoś chciałby w tym temacie zabrać 

głos? W związku z brakiem zgłoszeń zamknął ten punkt porządku obrad. 

Ad4. 

/-Analiza wykonania budżetu za I półrocze 2020 r. Informacja o sytuacji 

finansowej miasta z uwzględnieniem zaciągniętych kredytów i pożyczek oraz 

ich spłat./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Zarządzenie Burmistrza Nr 312/20 w sprawie przedstawienia informacji o przebiegu 

wykonania budżetu miasta za I półrocze 2020 r. stanowi Zał. Nr 7 do prot./ 

/ Uchwała Nr II-00320-90/20 Składu Orzekającego RIO stanowi Zał. Nr 8 do prot./ 

wnioskodawca:  Burmistrz Miasta Grajewo 

referują: Zastępca Burmistrza, p. Maciej Bednarko; Skarbnik Miasta p. Grzegorz 

Kurzątkowski 



Pan Daniel Purwin  – Przewodniczący Obrad  

Zgodnie z przyjętym porządkiem obrad otworzył realizację punktu pt.:”Analiza 

wykonania budżetu za I półrocze 2020 r. Informacja o sytuacji finansowej 

miasta z uwzględnieniem zaciągniętych kredytów i pożyczek oraz ich spłat.” 

Następnie zapytał czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos? O głos poprosił Pan Maciej 

Bednarko – Zastępca Burmistrza.  

Pan Maciej Bednarko – Zastępca Burmistrza 

Wprowadził w temat będący przedmiotem analizy, przypominając, że w dyspozycji Państwa 

Radnych znajduje się komplet dokumentów stanowiących źródło informacji dot. 

omawianego zagadnienia. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM 

Zapytała o wydatek  w kwocie 16.000, 00 zł  na wykonanie „witryny” zapisany w Rozdziale 

75075 – Promocja jednostek samorządu terytorialnego? 

Pan Grzegorz Kurzątkowski – Skarbnik Miasta 

Powiedział, że w przerwie obrad udzieli odpowiedzi na ww. pytanie. 

Pan Daniel Purwin  – Przewodniczący Obrad  

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji w tym punkcie porządku obrad 

zamknął jego realizację, sprawdził kworum (17 radnych), a następnie zarządził głosowanie 

imienne.  

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały wykonanie budżetu 

miasta za I półrocze 2020 r. oraz informację o sytuacji finansowej miasta                                       

z uwzględnieniem zaciągniętych kredytów i pożyczek oraz ich spłat.  

/ głosowanie:   14 -głosów-za,  0-przeciw,    3-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni - 1 / 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 9 do prot./ 

Pan Daniel Purwin  – Przewodniczący Obrad  

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku 

obrad. 

Ad5. 

/-Ocena ściągalności podatków. Informacja o wysokości umorzonych 



podatków./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja  stanowi Zał. Nr 10 do prot./ 

wnioskodawca:  Komisja Budżetu RM / Plan pracy na 2020 r./ 

referują:Zastępca Burmistrza, p. Maciej Bednarko; Skarbnik Miasta p. Grzegorz 

Kurzątkowski 

Pan Daniel Purwin  – Przewodniczący Obrad  

Zgodnie z przyjętym porządkiem obrad otworzył realizację punktu pt.:„Ocena 

ściągalności podatków. Informacja o wysokości umorzonych podatków.” 

Następnie zapytał, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos? W związku z brakiem 

zgłoszeń zarządził głosowanie imienne. 

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały informację na temat 

ściągalności podatków i  o wysokości umorzonych podatków.  

/ głosowanie:   15 -głosów-za,  0-przeciw,  2-wstrz. się, brak głosu -0, nieobecni 

- 1/ 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr  11 do prot. 

Pan Daniel Purwin  – Przewodniczący Obrad  

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku 

obrad. 

Ad6. 

/ -Informacja na temat form działalności miasta w zakresie wspierania uczniów 

zdolnych, w tym stypendia sportowe, mecenat artystyczny./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja  stanowi Zał. Nr 12 do prot./ 

wnioskodawca:  Komisja Spraw Społecznych / Plan pracy na 2020 r./ 

referują: Zastępca Burmistrza, p. Maciej Bednarko; Specjalista ds Oświaty UM p. Julita 

Wiluk 

Pan Daniel Purwin  – Przewodniczący Obrad  



Zgodnie z przyjętym porządkiem obrad otworzył realizację punktu pt.: „Informacja na 

temat form działalności miasta w zakresie wspierania uczniów zdolnych, w tym 

stypendia sportowe, mecenat artystyczny.” 

Następnie zapytał, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos? W związku z brakiem 

zgłoszeń zarządził głosowanie imienne. 

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały informację na temat 

form działalności miasta w zakresie wspierania uczniów zdolnych, w tym 

stypendia sportowe, mecenat artystyczny. 

/ głosowanie:   17 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się,  brak głosu -0, 

nieobecni - 1/ 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr  13 do prot. 

Pan Daniel Purwin  – Przewodniczący Obrad  

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku 

obrad. 

 

Ad7. 

/ - Informacja na temat realizacji polityki miasta Grajewo względem osób 

starszych i niepełnosprawnych w 2019 roku./ 

 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja  stanowi Zał. Nr 14 do prot./ 

wnioskodawca:  Komisja Spraw Społecznych / Plan pracy na 2020 r./ 

referują: Dyrektor MOPS, p. Barbara Pieńkowska 

Pan Daniel Purwin  – Przewodniczący Obrad  

Zgodnie z przyjętym porządkiem obrad otworzył realizację punktu pt.: „Informacja na 

temat realizacji polityki miasta Grajewo względem osób starszych                                      

i niepełnosprawnych w 2019 roku.” 

Następnie zapytał, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos? W związku z brakiem 

zgłoszeń zarządził głosowanie imienne. 



Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały informację na temat 

realizacji polityki miasta Grajewo względem osób starszych                                   

i niepełnosprawnych w 2019 roku. 

/ głosowanie:   17 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni - 2/ 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr  15 do prot. 

Pan Daniel Purwin  – Przewodniczący Obrad  

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku 

obrad. 

Pan Maciej Bednarko-Zastępca Burmistrza 

Zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Obrad o udzielenie głosu Skarbnikowi Miasta, 

który chciałby odpowiedzieć na pytanie dot. wydatku na wykonanie  witryny. 

Pan Daniel Purwin  – Przewodniczący Obrad  

Zgodnie z prośbą udzielił głosu Skarbnikowi Miasta. 

Pan Grzegorz Kurzątkowski – Skarbnik Miasta 

W odpowiedzi na pytanie Pani Radnej Moniki Stefańskiej, które zostało zadane w pkt 4 

porządku obrad poinformował, że dotyczyło to wykonania strony internetowej w nowej 

odsłonie – grajewo.pl tj. dostosowanie do nowych standardów dot. osób 

niepełnosprawnych, które wchodzą w życie 01 października br. Odpowiedział, że praca 

została wykonana. 

 

Ad8. 

/  - Informacja dotycząca utrzymania czystości i porządku w mieście./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja  stanowi Zał. Nr 16 do prot./ 

wnioskodawca:  Komisja Gospodarki Komunalnej RM / Plan pracy na 2020 r./ 

referują: Naczelnik WGK UM, p. Bogdan Wojsławowicz 

Pan Daniel Purwin  – Przewodniczący Obrad  



Zgodnie z przyjętym porządkiem obrad otworzył realizację punktu pt.:„Informacja 

dotycząca utrzymania czystości i porządku w mieście.” 

Następnie zwrócił się z zapytaniem czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos?                             

O udzielenie głosu poprosił Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Komisji Budżetu RM. 

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Komisji Budżetu RM 

Podniósł temat  braku koszy na śmieci wzdłuż ulicy Przemysłowej. 

Pan Maciej Bednarko – Zastępca Burmistrza  

Odpowiedział, że jest to droga powiatowa więc realizacja tego wniosku leży w kompetencji 

Powiatu. Nie mniej jednak dodał, że Urząd Miasta Grajewo wystąpi do zarządcy drogi                         

z prośbą o ustawienie dodatkowych koszy na śmieci na tej ulicy.  

Pan Paweł Obrycki Członek Komisji  

Powiedział, że podobna sytuacja jest na ul. 9-go Pułku Strzelców Konnych. 

Pani Anna Opara – Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetu RM 

Zapytała, kiedy zostanie rozwiązany problem porządku na chodnikach na głównych ulicach 

miasta będących w zarządzie GDDKiA. Zwrócili się z prośbą o rozważenie możliwości 

zawarcia porozumienia między Miastem i GDDKiA . 

Pan Maciej Bednarko – Zastępca Burmistrza  

Ad vocem odpowiedział, że to temat znany i dość często podnoszony na spotkaniach                               

z GDDKiA. Dodał, że tut. Urząd  wysyła i wysłał niezliczoną ilość monitów w tej sprawie. 

Pan Bogdan Wojsławowicz- Naczelnik WGK UM  

W uzupełnieniu dodał, że w odniesieniu do GDDKiA problem jest tego typu, że oni nie chcą 

podzielić rejonu augustowskiego na podrejony i oferent który składa ofertę na utrzymanie 

czystości musi składać na cały rejon, który oprócz Grajewa obejmuje jeszcze Monki, 

Augustów i wszystkie trasy przelotowe łączące te miasta. Dodał, że Spółka PUK nie jest                      

w stanie podjąć się tego zadania w tak dużym zakresie, w związku z powyższym nie staje 

do przetargu, zaś firmy które go wygrywają i wykonują zlecenie w okresach trzyletnich nie 

wykonują tego prawidłowo, stąd też masa monitów i  interwencji w GDDKiA. Odpowiadając 

zaś na pytanie Pani Radnej Opary w sprawie rozważenia możliwości zawarcia porozumień 

to odpowiedział, że prawnie  nie jest to możliwe.  

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM 



Zapytała, czy Spółka PUK jest przygotowana do akcji zimowej? 

Pan Maciej Bednarko – Zastępca Burmistrza  

Odpowiedział, że Prezes Spółki PUK p. Mielczarek na jego pytanie oraz Naczelnika WGK 

UM, czy Spółka PUK jest przygotowana do akcji zimowej zawsze odpowiada, że tak. 

Pani Henryka Jagielska – Zastępca Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych RM 

Zapytała, gdzie handlujący elektrosprzętem mogą pozbyć się elektrośmieci, w tym zużytych 

świetlówek czy baterii, ponieważ PUK w tej chwili tego nie przyjmuje? 

Pan Bogdan Wojsławowicz- Naczelnik WGK UM  

Odpowiedział, że zużyty sprzęt, który zwracany jest sprzedawcom jest to odpad                                  

z prowadzonej działalności gospodarczej i każdy sprzedawca musi mieć podpisaną umowę 

na przekazanie takich odpadów i wchodzi to w zakres jego obowiązków, zaś odpady 

przekazywane przez mieszkańców trafiają do PSZOK-u i wówczas Spółka PUK nie ma prawa 

odmówić ich przyjęcia - zgodnie z obowiązującą umową. Dodał, że jeśli chodzi                      

o sprzęt niekompletny to wówczas może być zarzut ze strony prowadzącego PSZOK, że jest 

to niezgodne z przepisami, ponieważ powstaje problem z przekazaniem takiego odpadu do 

recyklingu. Zgodnie z obowiązującymi przepisami przekazywany sprzęt musi być kompletny.  

Pan Daniel Purwin  – Przewodniczący Obrad  

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji, zamknął jego realizację, sprawdził 

kworum (17 radnych), a następnie zarządził głosowanie imienne.  

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały informację 

dotycząca utrzymania czystości i porządku w mieście. 

/ głosowanie:   14 -głosów-za,  0-przeciw,  3-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni - 1 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr  17 do prot. 

Pan Daniel Purwin  – Przewodniczący Obrad  

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku 

obrad. 

Ad9. 

/ - Parki miejskie - omówienie realizowanych prac pielęgnacyjnych                                       

i modernizacyjnych ze szczególnym uwzględnieniem „Parku Solidarności”. 



Ocena stanu estetycznego miasta./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja  stanowi Zał. Nr 18 do prot./ 

wnioskodawca:  Komisja Gospodarki Komunalnej RM/ Plan pracy na 2020 r./ 

referują: Naczelnik WGK UM, p. Bogdan Wojsławowicz 

Pan Daniel Purwin  – Przewodniczący Obrad  

Zgodnie z przyjętym porządkiem obrad otworzył realizację punktu pt.:„Parki miejskie - 

omówienie realizowanych prac pielęgnacyjnych i modernizacyjnych ze 

szczególnym uwzględnieniem „Parku Solidarności”. Ocena stanu estetycznego 

miasta.” 

Następnie zwrócił się z zapytaniem czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos? O głos 

poprosiła Radna Pani Julia Klaudia Ksepko. 

Pani Julia Klaudia Ksepko- Kurkowska – Członek Komisji  

Stwierdziła, że dość często dochodzi do dewastacji mienia publicznego w Parku 

Solidarności, po czym zapytała jakie kroki zostały przedsięwzięte do jego ochrony i jakie 

działania zostały podjęte wobec wandali, form zadośćuczynienia i naprawienia szkód? 

Pan Maciej Bednarko – Zastępca Burmistrza 

Odpowiedział, że za każdym razem kierowane są wnioski do Policji o podjęcie działań 

operacyjnych w tym zakresie. Dodał, że ww. Parku założony został system monitoringu                    

i po wystąpieniu aktów wandalizmu polegających na przewróceniu witryn                                 

z fotografią historyczną zostały podjęte działania czego efektem było wykrycie sprawcy 

tego zdarzenia. Ponadto dodał, że w uzgodnieniu z Komendantem Powiatowym Policji 

należy wzmocnić system monitoringu dodatkowymi kamerami.  

Pani Julia Klaudia Ksepko- Kurkowska – Członek Komisji  

Zapytała jak wygląda sprawa utrzymania czystości ławek, chodników itp. w Parku 

Solidarność ? 

Pan Maciej Bednarko – Zastępca Burmistrza 

Odpowiedział, że w poniedziałek odbył się kolejny przegląd gwarancyjny z generalnym 

wykonawcą – firmą NOVUM. Został opracowany roczny harmonogram prac 



konserwacyjnych - do końca października br. Dodał, że ww. firma miała za zadanie 

utrzymanie czystości na terenie Parku łącznie z myciem chodników. Poinformował również, 

że  w przygotowywanym harmonogramie położony będzie nacisk na zintensyfikowanie 

prac porządkowych na terenie Parku Solidarność przez firmą NOVUM. Temat obudował 

szerokim kontekstem merytorycznym. 

Pani Julia Klaudia Ksepko- Kurkowska – Członek Komisji  

Zapytała kiedy pojawią się poręcze przy schodach prowadzących od os. Broniewskiego do 

Parku Solidarności ? 

Pan Maciej Bednarko – Zastępca Burmistrza 

Odpowiedział, że jest to teren budowy i zgodnie z podpisanym kontraktem do końca 

listopada br.  

Pani Julia Klaudia Ksepko- Kurkowska – Członek Komisji  

Zapytała  o termin nasadzeń na skarpie przy ul. Łaziennej? 

Pan Maciej Bednarko – Zastępca Burmistrza 

Odpowiedział, że jest to teren budowy gdzie wykonawcą jest firma ABIES z Mieczy , która 

na bieżąco realizuje przedmiot zamówienia. 

Pani Julia Klaudia Ksepko- Kurkowska – Członek Komisji  

Zadała kolejne pytanie o termin wykonania chodnika wzdłuż ulic Łaziennej?  

Pan Maciej Bednarko – Zastępca Burmistrza 

Odpowiedział, że temat jest w fazie projektowej. 

Pani Elżbieta Nietupska – Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej RM 

Zwróciła się z prośbą o wskazanie miejsca wykonanej rozbiórki ogrodzenia z siatki wraz                  

z betonowym cokołem, betonowego podłoża pozostałego po rozebranym garażu przez PUK 

Sp. z o.o. w Grajewie za kwotę 3.690,00 zł brutto – pkt 11 Informacji na temat stanu 

zieleni miejskiej w Grajewie? 

Pan Bogdan Wojsławowicz – Naczelnik WGK UM  

Odpowiedział, że Miasto odzyskało teren na zjeździe w ul. Łaziennej, który bezprawnie 

zajęty był przez poprzedniego użytkownika. Dodał, że  chwilą jego przejęcia zostały 

podjęte prace porządkowe w celu doprowadzone do takiego stanu jak otoczenie Parku. 

Tego dotyczyły te nakłady- stwierdził. 



Pani Elżbieta Nietupska – Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej RM 

Zapytała, czy będą dodatkowe nasadzenia zieleni przy budynku Muzeum Mleka, ponieważ 

te  które są obecnie nie spełniły oczekiwań i efekt jest marny ? 

Pan Maciej Bednarko – Zastępca Burmistrza 

Ad vocem odpowiedział, że zgadza się z oceną Pani Radnej Nietupskiej. Poinformował, że 

zadanie wykonywała firma ABIES z Mieczy która do końca jesieni ma podjąć działania                          

w celu uzupełnienia nasadzeń. Zapewnił, że władze miasta czuwają nad realizacją zadań 

zgodnie z oczekiwaniami i nadal będą wymagały od wykonawcy realizacji zadań zgodnie                 

z przedmiotem zamówienia.  

Pan Arkadiusz Zbigniew Skawski- Członek Komisji  

W nawiązaniu do pkt 13 informacji zapytał, co się stało  z poprzednimi nasadzeniami ( 

kwiatami) przy pomniku w Parku Solidarności? Stwierdził, że nie rozumie logiki                             

w działaniu przy podejmowaniu decyzji o zastąpieniu jednych nasadzeń drugimi.  

Pan Maciej Bednarko – Zastępca Burmistrza 

Odpowiedział, że najprawdopodobniej były to bratki. Następnie poinformował, że teren ten 

nie był objęty projektem wykonawczym przez generalnego wykonawcę. Kontynuując temat 

dodał, że w międzyczasie powstała koncepcja postawienia pomnika z okazji                             

480-lecie nadania praw miejskich i trzeba było do 12 lipca przygotować teren do 

uroczystości rocznicowych. Aby sprostać wymogom związanym z uroczystościami 

jubileuszowymi dokonano tymczasowych nasadzeń w postaci bratków, które następnie 

zostały przesadzone w inne miejsca.  

Pan Arkadiusz Zbigniew Skawski- Członek Komisji  

Stwierdził, że w tym roku Miasto „przespało” temat związany z usuwaniem wronich gniazd 

z Parku Solidarność, których odchody zanieczyszczają chodniki.    

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz  

Odpowiedział, że żadnego zaniechania po stronie Miasta nie było i dodał, że nie można 

wejść na plac budowy, którego dysponentem jest firma wykonawcza. Dodał, że było 

szereg protestów ze strony mieszkańców przeciwko niszczeniu ptasich gniazd i dzisiaj 

mamy tego konsekwencje. Dodał, że w momencie gdy przyjdzie na to odpowiedni czas  

gniazda te zostaną zdjęte ( grudzień, styczeń, luty) w trosce o bezpieczeństwo 

mieszkańców. Jeszcze raz podkreślił, że nie może zgodzić się na stwierdzenie, że temat 



został  „przespany”. 

Pan Arkadiusz Zbigniew Skawski- Członek Komisji  

W ramach repliki pozytywnie oceniał działania władz miasta w zakresie ograniczenia 

uciążliwości ptaków w Parku Wolności przy Urzędzie Miasta.  

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz  

Ad vocem odpowiedział, że faktycznie przypisuje to sobie. Będąc przy głosie uzupełnił 

temat dot. wydatku na zakup witryny internetowej - dostosowanie się do zmian prawnych                          

( odczytał podstawę prawną). Dodał, że zmuszeni jesteśmy do wydatkowania środków na 

nowe nośniki informacji. Przy okazji poruszył temat budżetu miasta w czasie epidemii 

covid-19, która ma znaczący wpływ na podejmowane decyzje i działania Miasta Grajewo. 

Podkreślił, że na razie Miasto Grajewo nie ma w planach rezygnacji z inwestycji.  

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM 

Jako autorka pytania dot. witryny internetowej podziękowała Panu Burmistrzowi za 

szczegółową odpowiedź. Następnie zapytała o okres gwarancji na Park Solidarności oraz                     

o to kto się zajmie jego utrzymaniem? 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz  

Odpowiedział, że zgodnie z warunkami przetargu – główny wykonawca. Dodał, że umowa 

jest na 5 lat, aczkolwiek pewne tematy wynikające z oceny sytuacji uzgadniane są na 

bieżąco wg zaistniałych potrzeb. Powiedział, że na bieżąco trwają uzgodnienia z firmą 

ABIES, co do zaistniałych potrzeb wynikających z bieżącej oceny sytuacji. Dodał, że 

chciałby, aby to jedna z miejskich firm ( ZWiK lub Spółka PUK) wykonywała zadania jakie 

w międzyczasie wypłyną. Trzeba to będzie zawrzeć w kolejnej umowie z jedną z tych firm. 

Zapewnił, że będzie szukał rozwiązań które będą usprawniały działania w tym zakresie.  

Na dzisiaj jeśli zaistnieje taka potrzeba robi to Spółka PUK. Odpowiedział również na 

pytania dot. utrzymania porządku na ulicach administrowanych przez GDDKiA. Powiedział, 

że oczekuje ze strony parlamentarzystów wsparcia w rozmowach z GDDKiA. Uzupełnił 

również informację dot. nasadzeń na skarpie przy ul. Łaziennej. Powiedział również, że 

dostrzega potrzebę zatrudnienia 1-2 ogrodników w Przedsiębiorstwie Usług Komunalnych 

Sp. z o.o. w Grajewie, co będzie dodatkowym obciążeniem dla budżetu. Zwrócił uwagę, że 

w wielu gminach wraca temat straży gminnej/miejskiej, po czym stwierdził, że w Grajewie 

swego czasu ta formacja nie sprawdziła się, ponieważ nie zajmowała się tym do czego 

została powołana, a to dlatego, że działała jako organizacja policyjna skierowana przeciw 



mieszkańcom. Dodał, że straż miejska powinna być organizacją/narzędziem  

wspierającą/ym mieszkańców. Wypowiedź w tym temacie obudował komentarzem, 

stwierdzając, że strażnik powinien wykonywać obowiązki nałożone na gminę. Będąc przy 

głosie zaapelował do mieszkańców o szanowanie mienia wspólnego. Stwierdził, że jego 

zdaniem wszystkie drogi w granicach administracyjnych miasta powinny należeć do gminy, 

wówczas utrzymanie na nich czystości i porządków nie stanowiłoby problemu.  W swojej 

wypowiedzi nawiązał również do zaprezentowanego w pkt 3 porządku obrad Projektu                   

pn.: „ Grajewo – miasto efektywnie zarządzane i przyjazne mieszkańcom” planowanej do 

złożenia w ramach Programu „ Rozwój Lokalny.” Powiedział, że żałuje bardzo, że w tym 

roku nie można organizować spotkań z mieszkańcami w okręgach wyborczych z uwagi na 

istniejącą sytuację epidemiologiczną , ponieważ bardzo sobie ceni możliwość 

porozmawiania z ludźmi o problemach rozwojowych miasta. Zapowiedział, że jeśli tylko 

pozwolą na to przepisy to będzie proponował radnym powrót do spotkań z wyborcami                      

w każdym okręgu wyborczym.  

Pan Daniel Purwin  – Przewodniczący Obrad  

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji zamknął jego realizację, sprawdził 

kworum (18 radnych), a następnie zarządził głosowanie imienne.  

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały informację                                   

dot. Parków miejskich -  omówienie realizowanych prac pielęgnacyjnych                                 

i modernizacyjnych ze szczególnym uwzględnieniem „Parku Solidarności”. 

Ocena stanu estetycznego miasta. 

/ głosowanie:   15 -głosów-za,  0-przeciw,  3-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni - 0 / 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr  19 do prot. 

Pan Daniel Purwin  – Przewodniczący Obrad  

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku 

obrad. 

Następnie o godz. 10.50 ogłosił przerwę w obradach, która trwała do godz. 11.00. Po 

przerwie wznowił obrady i przystąpił do realizacji dziennego porządku posiedzenia.  

Ad10. 

/ - Zaopiniowanie projektów uchwał / 



Pan Daniel Purwin  – Przewodniczący Obrad  

Poinformował, że aktualnie komisje będą procedowały projekty uchwał. Dodał, że zadaniem 

komisji jako wewnętrznego organu rady jest ich zaopiniowanie - zgodnie                             

z trybem regulaminowym.  Następnie zarządził głosowanie w sprawie kworum ( 16 

radnych) 

a) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Miejskiemu 

Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Grajewie;  

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 20 do prot./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz   

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej( na tablety). 

- inicjatywa uchwałodawcza:Burmistrz Miasta Grajewo  

- referują: Zastępca Burmistrza Miasta p. Maciej Bednarko, Dyrektor MOPS, p. Barbara 

Pieńkowska 

Pan Daniel Purwin  – Przewodniczący Obrad  

Zaopiniowaniu poddał projekt uchwały w sprawie nadania statutu Miejskiemu 

Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Grajewie.  

Następnie zwrócił się z zapytaniem czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos?                             

O udzielenie głosu poprosił Zastępca Burmistrza p. Maciej Bednarko. 

Pan Maciej Bednarko – Zastępca Burmistrza 

Pokrótce omówił główne założenia ww. projektu uchwały.  

Pan Daniel Purwin  – Przewodniczący Obrad  

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie imienne. 

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie  zaopiniowały  projekt uchwały   

w sprawie nadania statutu Miejskiemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej                         

w Grajewie- bez poprawek. 

/ głosowanie:   16 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się,                                    

brak głosu -0, nieobecni - 2/ 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr  21 do prot. 

Pan Daniel Purwin  – Przewodniczący Obrad  



Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku 

obrad. 

b) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny 

jednostki paliwa w mieście Grajewo na rok szkolny 2020/2021 rodzicom, 

którym przysługuje zwrot kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz 

rodziców do placówek oświatowych; 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 22 do prot./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz   

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej( na tablety). 

- inicjatywa uchwałodawcza:Burmistrz Miasta Grajewo  

- referują: Specjalista ds. Oświaty UM, p. Julita Wiluk 

Pan Daniel Purwin  – Przewodniczący Obrad  

Zaopiniowaniu poddał projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki 

paliwa w mieście Grajewo na rok szkolny 2020/2021 rodzicom, którym 

przysługuje zwrot kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz rodziców 

do placówek oświatowych. 

Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos?                       

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji, zarządzi głosowanie imienne w sprawie 

zaopiniowania ww. projektu uchwały. Wcześniej zarządził głosowanie w sprawie kworum ( 

16 radnych). 

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie  zaopiniowały  projekt uchwały   

w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w mieście Grajewo na rok 

szkolny 2020/2021 rodzicom, którym przysługuje zwrot kosztów przewozu 

dzieci, młodzieży i uczniów oraz rodziców do placówek oświatowych- bez 

poprawek. 

/ głosowanie:   16 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się,                                    

brak głosu -0, nieobecni - 2/ 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr  23 do prot. 

Pan Daniel Purwin  – Przewodniczący Obrad  

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku 



obrad. 

c) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 

zamiany nieruchomości stanowiących własność miasta Grajewo na 

nieruchomość stanowiącą własność Powiatu Grajewskiego; 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 24 do prot./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz   

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej( na tablety). 

- inicjatywa uchwałodawcza:Burmistrz Miasta Grajewo  

- referują: Zastępca Burmistrza Miasta Grajewo, p. Maciej Bednarko 

Pan Daniel Purwin  – Przewodniczący Obrad  

Zaopiniowaniu poddał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 

zamiany nieruchomości stanowiących własność miasta Grajewo na 

nieruchomość stanowiącą własność Powiatu Grajewskiego. 

Następnie zwrócił się z zapytaniem czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos?                          

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji, zarządzi głosowanie imienne w sprawie 

zaopiniowania ww. projektu uchwały. Wcześniej zarządził głosowanie w sprawie kworum ( 

18 radnych). 

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie  zaopiniowały  projekt uchwały   

w sprawie  wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości 

stanowiących własność miasta Grajewo na nieruchomość stanowiącą własność 

Powiatu Grajewskiego- bez poprawek. 

/ głosowanie:   18 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się,                                    

brak głosu -0, nieobecni – 0/ 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr  25 do prot. 

Pan Daniel Purwin  – Przewodniczący Obrad  

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku 

obrad. 

d) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi 

gminnej poprzez wyłączenie jej z użytkowania jako drogi publicznej na terenie 

miasta Grajewo; 



/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 26 do prot./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz   

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej( na tablety). 

- inicjatywa uchwałodawcza:Burmistrz Miasta Grajewo  

- referują: Zastępca Burmistrza Miasta Grajewo, p. Maciej Bednarko 

Pan Daniel Purwin  – Przewodniczący Obrad  

Zaopiniowaniu poddał projekt uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej 

poprzez wyłączenie jej z użytkowania jako drogi publicznej na terenie miasta 

Grajewo. 

Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos? O głos 

poprosił Radny p. Paweł Filip Zalewski. 

Pan Paweł Filip Zalewski – Członek Komisji  

Zwrócił się z zapytaniem, czy podjęcie tej uchwały da możliwość sprzedaży części pasów 

drogowych na rzecz właścicieli nieruchomości przyległych? 

 Pan Maciej Bednarko – Zastępca Burmistrza 

Odpowiedział, że tak, a następnie pokrótce omówił główne założenia ww. projektu 

uchwały.  

Pan Paweł Filip Zalewski – Członek Komisji  

Zapytał ilu mieszkańców zwróciło się o wykup tych działek? 

Pan Maciej Bednarko – Zastępca Burmistrza 

Ad vocem odpowiedział, że na ten moment nie jest w stanie udzielić odpowiedzi na  

zadanie pytanie, ponieważ wymaga to sięgnięcia do dokumentów. Dodał, że jest to 

regulacja granic w związku z realizacją opracowanej dokumentacji.  

Pan Daniel Purwin  – Przewodniczący Obrad  

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji zarządził glosowanie.  

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie  zaopiniowały  projekt uchwały   

w sprawie  pozbawienia kategorii drogi gminnej poprzez wyłączenie jej                         

z użytkowania jako drogi publicznej na terenie miasta Grajewo - bez poprawek. 

/ głosowanie:   18 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się,                                    



brak głosu -0, nieobecni – 0/. 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr  27 do prot. 

Pan Daniel Purwin  – Przewodniczący Obrad  

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku 

obrad. 

e) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo 

na 2020 r.; 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 28 do prot./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz   

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektroniczne j( na tablety). 

- inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta Grajewo  

- referują: Zastępca Burmistrza Miasta Grajewo, p. Maciej Bednarko; Skarbnik Miasta,                    

p. Grzegorz Kurzątkowski 

Pan Daniel Purwin  – Przewodniczący Obrad  

Zaopiniowaniu poddał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo 

na 2020 r. 

Następnie zwrócił się z zapytaniem czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos?                       

W związku z brakiem zgłoszeń zarządził głosowanie.  

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie  zaopiniowały  projekt uchwały   

w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo na 2020 r.- bez poprawek. 

/ głosowanie:   18 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się,                                    

brak głosu -0, nieobecni – 0/. 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 28 do prot. 

Pan Daniel Purwin  – Przewodniczący Obrad  

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku 

obrad. 

f) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej miasta Grajewo na lata 2020-2036. 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 29 do prot./ 



Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz   

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej( na tablety). 

- inicjatywa uchwałodawcza:Burmistrz Miasta Grajewo  

- referują: Zastępca Burmistrza Miasta Grajewo, p. Maciej Bednarko; Skarbnik Miasta,                 

p. Grzegorz Kurzątkowski 

Pan Daniel Purwin  – Przewodniczący Obrad  

Zaopiniowaniu poddał projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej miasta Grajewo na lata 2020-2036. 

Następnie zwrócił się z zapytaniem czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos?                        

W związku z brakiem zgłoszeń zarządził głosowanie.  

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie  zaopiniowały  projekt uchwały   

w sprawie  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 

2020-2036- bez poprawek.  

/głosowanie:18-głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu-0,                  

nieobecni – 0/. 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 30 do prot. 

Pan Daniel Purwin  – Przewodniczący Obrad  

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku 

obrad. 

 Ad10. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

Pan Daniel Purwin  – Przewodniczący Obrad  

Procedurze przyjęcia poddał protokół z poprzedniego posiedzenia połączonych Komisji, 

który wyłożony był na sali obrad. W związku z brakiem uwag, co do treści dokumentu 

zarządził głosowanie w sprawie jego przyjęcia.   

Komisje w głosowaniu imiennym przyjęły Protokół nr 20/20 z dnia                                        

26 sierpnia 2020 roku z posiedzenia połączonych komisji Rady Miasta - bez 

uwag, co do treści.  

/ głosowanie: 17głosów-za, 1 -przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu -0, nieobecni – 0./ 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 31 do prot./ 



 

Pan Daniel Purwin  – Przewodniczący Obrad  

Podał wynik głosowania i przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad11. 

/-Wolne wnioski i informacje. / 

Pan Daniel Purwin  – Przewodniczący Obrad  

Otworzył realizację punktu jak wyżej.  

W ramach wolnych wniosków i informacji głos zabrali: 

Pan Paweł Filip Zalewski – Członek Komisji  

Powiedział, że chciałby powrócić do tematu który wywoływał w czerwcu, a mianowicie                        

ponownie zapytać o sprawę nadajniki które znajdują się w Grajewie, a szczególnie                          

o urządzenia które zlokalizowane są na budynku Szkoły Podstawowej nr 2. Następnie  

zapytał  Burmistrza czy rozmawiał w tej sprawie z Panią Dyrektor SP nr 2? 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz  

Odpowiedział, że absolutnie to nie są nadajniki 5G. Dodał, że w Grajewie takich nie ma                    

i wyraził nadzieję, że takich nie będzie i budowanie do tego jakiejś ideologii jest bardzo 

niebezpieczne. 

Pan Paweł Filip Zalewski – Członek Komisji  

Stwierdził, że Pan Burmistrz nie udzielił odpowiedzi na jego pytanie, ponieważ nie 

odpowiedział, czy rozmawiał z panią dyrektor SP nr 2 na temat rodzaju instalacji oraz 

warunków umowy. Zadał kolejne pytanie, czy Burmistrz dokonał swojego pomiaru i czy 

skonsultował to ze specjalistami. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz  

Odpowiedział, że: 

- rozmawiał z panią dyrektor SP nr 2; 

- nie ma kompetencji do przeprowadzania pomiarów; 

- umowy są długoletnie służące umieszczeniu anten; 

- nie ma sytuacji które stwierdzałyby jakieś niebezpieczeństwo dla mieszkańców; 

- umowa jest pomiędzy dyrektorem SP nr 2 a operatorem. 

 

Pan Paweł Filip Zalewski – Członek Komisji  

Zapytał o termin na wypowiedzenie umowy? 



Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz  

Odpowiedział, że tego nie wiem. 

Pan Paweł Filip Zalewski – Członek Komisji  

Uznał, że Burmistrz tematem nie zainteresował się . 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz  

Ad vocem odpowiedział, że nie jest to temat którym powinien się interesować, ponieważ 

pytanie które padło na sesji czerwcowej dotyczyło 5G, którego nie ma.  

Pan Paweł Filip Zalewski – Członek Komisji  

Powiedział, że liczył na wsparcie ze strony Burmistrza.  

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz  

Odpowiedział, że wsparcie będzie wówczas gdy będziemy mówili o 5G. 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Obrad 

Zapytał o pływającą fontannę  oraz  tor rowerowy typu pumptrac  w Parku Solidarność?  

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz  

Odpowiedział, że będzie to pływająca fontanna z oświetleniem i pięcioma dyszami, które 

będą wyrzucać wodę.  Zamontowana ma być w stawie naprzeciw stawu z wyspą dla 

kaczek. Montaż tego typu fontanny ma także na celu napowietrzyć staw i zapobiegać jego 

zarastaniu. Na  terenie wspomnianego parku powstanie tor rowerowy typu pumptrack.                  

Do dyspozycji miłośników wyczynowej jazdy rowerowej, na deskorolce, czy rolkach będzie 

tor długości ok. 160 mb. Znajdą się na nim muldy (16) oraz 3 profilowane zakręty typu 

banda.  

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

Poinformowała, że zgłosiła się do niej mieszkanka miasta z zapytaniem, czy czerwona 

kostka polbrukowa ułożona w pasie drogowym ul. Lipowej stanowi aktualnie miejsce 

parkingowe czy też oznaczono w ten sposób wjazd nas posesję?   

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz  

Odpowiedział, że to sprawdzi. Poinformował, że każda zmiana musi być uzgodniona                           

z zarządcą drogi i projektantem.  

Pan Arkadiusz Zbigniew Skawski – Członek Komisji  

Poinformował, że w sierpniu 2019 roku złożył wniosek o zainstalowanie w obrębie 

skrzyżowania ul. Wiktorowo ul. Targowa dwóch luster drogowych. Taki sam wniosek 

złożyła również Pani radna Elżbieta Nietupska. Konkludując zapytał, czy jest szansa na 

realizację tego wniosku w trosce o bezpieczeństwo mieszkańców.  



Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz  

Odpowiedział, że nie widzi przeciwwskazań do realizacji tego wniosku po zabezpieczeniu 

środków w budżecie 2021 roku. Następnie pokrótce omówił system budżetowania zadań.  

Pan Paweł Obrycki – Członek Komisji  

Zapytał o przyczynę zmniejszenia sekcji piłki siatkowej w MOSiR w Grajewie?  

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz  

Odpowiedział, że nic nie wie w tej sprawie dodał, że zawsze był zwolennikiem zwiększania 

sekcji sportowych jeżeli było takie oczekiwanie społeczne. Zapewnił, że nigdy nie 

opowiadał się za zmniejszaniem liczby sekcji lub ich likwidacji. Dodał, ze nie zna tematu. 

Kończąc wypowiedź zaproponował wspólne spotkanie z dyrektorem MOSiR w celu 

wyjaśnienia sprawy.  

Ad12. 

Pan Daniel Purwin  – Przewodniczący Obrad  

W związku z wyczerpaniem wszystkich tematów objętych porządkiem obrad, zamknął 

posiedzenie, pożegnał zgromadzonych, dziękując wszystkim za udział.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

 

Protokołowała: Barbara Poniatowska 

 

                                              Przewodniczący Obrad 

                                                    /Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej RM/ 
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Uwaga! Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo.. 


